

NMO/236/20922

12 SEPT. 1988

12.9.88

PROTOKOLL FRA MØTE I STYRINGSGRUPPA TORSDAG 1. SEPTEMBER, KLOKKA 13.00 PÅ  
FRAMFYLKINGENS KONTOR.

Til stede: Geir Axelsen, Marianne Loe, Hilde Sæbu, Arve Mannfjord, Lisbeth Raiby  
og Knut-Arne Rønning.

Forfall: Eirin Faldet, Grete Fossli og Kari Rolstad.

DAGSORDEN

1. Protokoll
2. Referater
3. Kostnadsoversikt
4. Tempoplan for høsten 1988
5. Eventuelt

1. PROTOKOLL

Protokollen ble godkjent uten merknader.

2. REFERATER

Geir orienterte om sommerens aktiviteter:

- \* Ekspedering av t-skjorter
- \* Utsendelse av takkebrev
- \* Arbeidet med lysbildeserie
- \* Arbeid med utarbeidelse av plakat
- \* Sør-Afrika seminar

Ordsifte: Geir, Hilde, Marianne Arve.

Vedtak: Vi kontakter Redd Barnas Jan Speed og spør om å få se billedspillet om Sør-Afrika på et møte. Dette for å vurdere om vi kan bruke serien i kampanjen.

Marianne orienterte om at barnehagen er flyttet til bedre lokaler. Hun skal nedover snart. Tandi har sett den nye barnehagen, og hun var svært fornøyd med opplegget.

Vedtak: Marianne skaffer ny liste over hva barnehagen trenger. Geir sørger for at lokallag og fylkeslag får tilbakemelding om utviklingen.

### 3. KOSTNADSOVERSIKT

Geir presenterte en oversikt over hva vi har brukt av penger så langt i år. Han orienterte om at flere viktige utgifter enda ikke var oppført i våre regnskaper.

I forhold til det vedtatte budsjettet ligger vi brukbart i rute, men vi må sende søknad til UD om støtte for å være trygge.

Vedtak: Arve og Lars Petter Henie (NoFo) sender søknad til UD. Geir og Arve lager nytt regnskap og revidert budsjett til neste møte.

### 4. TEMPOPLAN FOR HØSTEN 1988

Geir la fram forslag til halvårsplan.

Ordskifte: Lisbeth, Arve, Knut-Arne, Marianne og Hilde.

Vedtak: Styringsgruppa blir medarrangør på Framfylkingen i Oslos arrangement den 24. oktober. Kampanjen knyttes også til julemesse/julegaveverksted som Framfylkingen i Oslo og Kvinneutvalget i Oslo Ap arrangerer 28. november. Vi oppfordrer til å avholde førjulsaksjoner i hele desember.

Marianne tok opp spørsmålet med en turné.

Ordskifte: Alle.

Vedtak: Geir legger fram forslag til hovedramme for turné på neste møte. Ramme- forslaget skal inneholde dato, antall barn, alder og opplegg. Vi sjekker også med UD om muligheten for støtte til et slikt tiltak. Geir tar kontakt med Marianne på telefon fra Afrika etter møtet og orienterer om vedtaket.

Geir orienterte videre om materiellproduksjonen, herunder lysbildeserien og plakatene som er under utarbeidelse.

Ordskifte: Knut-Arne, Arve, Hilde, Marianne, Geir.

Vedtak: Plakatene tilbys også som salgsobjekter ved standsaksjoner. Lysbilde- serien bør inneholde mange flere bilder og lite tekst per bilde. Det bør også være en sekvens i serien som tar for seg "hvordan jobbe - hva gjør vi her hjemme?". Det lages egen lyd-kassetts til serien. Deadline for serien er 15. september.

## 5. EVENTUELT

Geir foreslo at neste møtedato fastlegges etter telefonisk kontakt med flere i styringsgruppa.

Ingen andre hadde noen saker til eventuelt.

Møtet ble hevet kl.14.34.

Referent: Geir Axelsen

ga/02091988-p